
        Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
Mandag d. 28-11 -2022 kl. 16.30 – 18.30 
Mødet afholdes på skolen i personalerummet 

Afbud: Sissel, Bettina 

1. Orientering om status på budget 2022 v. Jesper (5 min.) 
- Skolebestyrelsen orienteres om status på budget 2022. 

 

Der er et forventeligt overskud på godt 400.000 kr. ved budgetårets afslutning. Der er i dette 

budgetår investeret/forbrugt omkring 900.000 kr.  af overskuddet fra sidste budgetår. 

2. Opfølgning på ny tildelingsmodel og skolestruktur i forlængelse af 

byrådsmødet d. 16.11 v. Mette og Jesper (30 min.) 
- SB- orienteres om beslutningen vedr. tildelingsmodellen og skolestruktur. 

- Se link: Byrådet - referat fra mødet den 16. november 2022 kl. 17:00 (viborg.dk) 

 

Der blev sagt nej til det oprindelige forslag til skolestruktur og ja til skolefællesskaber. Stoholm, 

Vestfjends og Mønsted/Sparkær er i skolefællesskab. Det træder i kraft fra kommende skoleår. 

Man har valgt tildelingsmodellen, hvor fordelingen er 60/40 (socioøkonomi/store klasser). Store 

klasser er over 20 elever.  

 

3. Evaluering af STOSKO (uge 46) v. Mette (15 min.) 
-   Skolebestyrelsen bedes evaluere og gøre status på STOSKO.  

    Forældreoplevelse: 

    Overordnet set var det en rigtig positiv uge. Det er godt at mødes -på tværs af årgange, - at man får      

    løn, som man selv forvalter, -at man møder andre voksne. Måske kunne virksomhederne være mere  

    målrettet alderen? 

    Kunne besøgsaftenen deles efter alder, så der ikke er så mange på én gang? Kunne salget af drikke- 

    varer deles ud på flere stationer? 

    Måske lidt mere information til forældrene og lidt mere forberedelse i klasserne, især dem der ikke  

    har prøvet det før. 

    Elevoplevelsen er, at det har været en stor succes, -noget man glæder sig til og husker bagefter, 

    -godt at få ansvar og opmærksomhed omkring det, at der er mange aldre på en virksomhed. 

    Måske kunne virksomhederne målrettes mere til alderen? 

    Læreroplevelsen er, at det er en spændende uge, hvor man lærer eleverne at kende på tværs. Med de 

    mindste skal der måske laves en forberedelse om, hvad det betyder det at have penge, og hvad er de  

    værd. 

    For planlægningsudvalget har første prioriteret været at få alle årgange repræsenteret på alle 

    virksomheder, hvis det er muligt. Derudover er det vigtigt at alle kommer rundt og se alle virksom- 

    heder i løbet af ugen, her følges store og små elever med hinanden. Det skal være så meget det store 

    fællesskab som muligt. 

https://viborg.dk/demokrati-og-indflydelse/dagsordener-og-referater/byraadet/2022-11-16-17-00-2577/#1-endeligt-forslag-til-ny-skolestruktur


4. Tilbagemelding fra byrådsdagen v. Viktor og Anders (10 min.) 
        - Skolebestyrelsen får en orientering om byrådsdagen fra elevrådet. 

           

          Temaet for dagen var bevægelse, trivsel og fællesskab. Elevrådsrepræsentanterne fik forhandlet sig  

          frem til nye mål til multisalen og nogle bordtennisbat og -bolde, som elevrådet kan låne ud. 

5.  Julehilsen fra skolebestyrelsen v. Mette (10 min.) 
       -  Skolebestyrelsen bedes drøfte indholdspunkter i forhold til årets julehilsen. 

     

           Der er drøftet indhold til julehilsenen. 

6. Status på ny skole i Stoholm v. Jesper (10 min.) 
       - Skolebestyrelsen orienteres på status på ny skole. 

         Der har været afholdt prækvalifikationsmøde, hvor den primære opmærksomhed var, om der var  

         erfaring med skolebyggeri. 

7. Tilsyn i skoleåret 2022-2023 v. Mette (10 min) 
- Skolebestyrelsen bedes drøfte og beslutte tilsyn for indeværende skoleår.  

- Jævnfør årshjulet er der forslag om tilsyn med de første erfaringer med Co-teaching i 4.kvartal. 

Forslag: 

Det digitale (sociale medier), antimobbestrategi, ordensregler mm. 

Samtaleværktøj, meddelelsesbog- kunne det være bestyrelsens opfølgning til forældremøderne i  

kommende skoleår? 

Læsevejledning/ordblindevejledning/NOTA 

8. Ordensregler og antimobbestrategi: Fokus på mobiltelefoner og sociale 

medier v. Anette og Jesper (15 min.) 
-   Skolebestyrelsen orienteres om opmærksomheder i forbindelse med brugen af mobiltelefoner og 

deltagelse på de sociale medier.   

- SB bedes forholde sig til om det giver anledning til indsatser eller ændringer i skolens ordensregler 

eller antimobbestrategi. 

 

Der opleves kommunikation på sociale medier, hvor nogle bliver hængt ud. Der ønskes en drøftelse af  

brugen af mobiltelefoner, sociale medier og i det hele taget den generelle adfærd.  

 

9. Meddelelser fra: 
a. Formanden:  

b. Skoleleder:  

c. Elevrådet 

d. Skolemøder/mødeleder: 

e. SFO 



10. Nye dagsordenspunkter til kommende møder 

       Ordensregler og antimobbestrategi: Fokus på mobiltelefoner og sociale medier 

11. Eventuelt 

12. Lukket punkt 
 

Forplejning: Stoholm Skole 

 


